

Minggu 1 Bulan Mei: Bertaubat, Kesucian, Rendah Hati, Bersatu Bersyukur

Lagu: **Ku mau cinta Yesus selamanya**

Ku mau cinta Yesus selamanya (X2)

Meskipun badai silih berganti dalam hidupku

Ku tetap cinta Yesus selamanya

Chorus: Ya Abba Bapa, ini aku anakMu,

Layakkanlah seluruh hidupku,

Ya Abba Bapa, ini aku anakMu, Pakailah sesuai dengan rencanaMu.

Yesaya 57:15

Akulah Allah Yang Maha Tinggi dan Maha Suci, yang hidup selamanya. Aku tinggal di tempat yang tinggi dan suci, tetapi Aku tinggal juga bersama-sama orang yang rendah hati dan yang bertaubat daripada dosa, supaya Aku dapat memulihkan keyakinan dan harapan mereka.

Pengakuan dosa:

a. Minta Tuhan mengampuni kemuliaan diri sendiri, kepuasan diri dan kemegahan, dan juga hati kita yang inginkan persaingan dan perbandingan, melihat diri kita lebih baik daripada orang lain.

b. Apabila kita merasa bahawa gereja tidak ada kekurangan dalam sumber manusia dan kewangan, kita berfikir bahawa kita sudah kaya, hati kita menjadi sombong, tetapi roh kita sebenarnya miskin, iman kepada Allah dan kehidupan rohani kita serba kekurangan. Berdoalah untuk pengampunan Allah.

c. Apabila kita sebagai gereja di Malaysia bimbang tentang negara Malaysia, kita perlu tahu bahawa Allah lebih lagi bimbang tentang gereja-gereja di Malaysia. Mintalah Tuhan untuk mengampuni kita yang menyebabkan kebimbangan dalam hati Tuhan. Mintalah Tuhan untuk mengampuni gereja-gereja kurang kesetiaan, kesucian dan ketaatan kepada Tuhan

d. Mintalah Tuhan untuk mengampuni perasaan diskriminasi kita terhadap mazhab-mazhab lain. Pandanglah kepada Yesus, lihatlah wajah kemuliaanNya, dan semua perkara di dunia akan semakin pudar di dalam cahaya kemuliaan dan kasih karuniaNya.

Berdoalah:

a. Gereja-gereja di Malaysia bukan sahaja perlu menyiapkan diri untuk menghadapi penganiayaan, tetapi juga perlu bertaubat, suci dalam kehidupan, bersedia untuk menyambut kebangkitan Allah

b. Mengharapkan lebih ramai orang seperti Zakheus bertaubat, bersedia untuk menggandakan atau lebih banyak kali memberi pampasan kepada mereka yang telah ditipu.

c. Gereja lebih telus dan suci dalam pengurusan kewangan.

d. Gereja, tidak bergantung kepada bilangan, wang, kemampuan, pendidikan, dan sebagainya, tetapi bergantung sepenuhnya kepada Allah.

e. Kristian baharui cinta pertama anda dengan Allah. Gereja-gereja menjadi saksi untuk Allah.

f. Mintalah Tuhan untuk merobohkan dinding penghalang antara gereja. Minta Tuhan untuk membantu pemimpin Kristian, gereja dan pelbagai mazhab, melalui perdamaian dan pengampunan, bersatu dan menjadi model perdamaian untuk pelbagai kaum di negara ini.

g. Berdoalah untuk motivasi gereja bagi memastikan perpaduan gereja. Berdoa untuk kesatuan roh dan kesatuan doa, untuk mengurangkan kerosakan, supaya Allah akan memainkan peranan penting melalui perpaduan gereja. Mintalah Tuhan untuk memimpin gereja berkongsi sumber. Gereja yang lebih makmur berkongsi dalam aspek ekonomi, bersedia membantu gereja yang kekurangan. Semoga nama Allah diberi penghormatan tertinggi disebabkan oleh perpaduan Gereja-gereja. H. Kristian menyedari bahawa mereka bukan sahaja anak-anak Allah, tetapi juga rakyat Malaysia, Kristian bersedia untuk mengambil bahagian dalam politik, pembinaan dan pembangunan negara, juga hidup dan memainkan peranan sebagai garam dan cahaya yang mempengaruhi masyarakat kita.

i. Hanya apabila gereja-gereja di Malaysia mempraktikkan kebenaran, mereka dapat memainkan peranan nabi, mempengaruhi masyarakat. Hanya dengan cara ini, Gereja-gereja di Malaysia akan mempunyai kredibiliti dan kuasa moral untuk bertindak dan bercakap. Mintalah Tuhan untuk memimpin:

I. Paderi atau pastor, pemimpin-pemimpin gereja dan ahli-ahli gereja di rumah, gereja, tempat kerja dan tempat-tempat awam mengamalkan kebenaran Imam, hidup dengan suci.

II. Gereja-gereja mengajar kehidupan yang suci dari mimbar, kumpulan gereja, dan persekutuan dan kumpulan kecil, pelbagai pelayanan di peringkat yang berlainan.

Minggu 2 Bulan Mei: Peminpin Negara

1 Timotius 2:1-3

1Pertama sekali aku menggesa supaya doa permohonan dan ucapan syukur disampaikan kepada Allah untuk semua orang, 2untuk raja-raja dan semua penguasa. Berdoalah kepada Allah supaya kita boleh hidup dengan aman dan tenteram. Kita harus menghormati Allah, dan berlaku sopan terhadap orang lain. 3Hal ini baik dan menyenangkan hati Allah, Penyelamat kita.

Lagu: TUHAN YESUS TIDAK BERUBAH

TUHAN YESUS TIDAK BERUBAH
TIDAK BERUBAH, TIDAK BERUBAH
TUHAN YESUS TIDAK BERUBAH
TAK BERUBAH, SELAMA-LAMANYA
HALLELUYA, HALLELUYA, HALLELUYA, HALLELUYA
HALLELUYA, HALLELUYA, HALLELUYA

Berdoa agar Peminpin Politik Negara Perdana Menteri dan anggota kabinet, semua Menteri Besar/Ketua Menteri dan Wakil Rakyat agar mempunyai jiwa yang takut akan Tuhan, hidup dengan penuh integriti dan melayani untuk kebaikan rakyat Malaysia.

Berdoa agar pihak Kehakiman bahawa semua Hakim yang Arif akan bertindak dan membuat keputusan dengan adil

Berdoa agar semua Wakil Rayat di Parlimen dan Dewan Undangan Negeri akan tidak menuruti pemimpin secara membabi buta. Mereka akan ada kebijaksanaan dan berani menyuarakan segala bentuk ketidakadilan dan penyalahgunaan sumber-sumber Negara

Berdoa agar Pegawai Penguatkuasa khususnya Polis DiRaja Malaysia ada keberanian and integrity dan bermoral untuk membasmikan semua jenis jenayah. Mereka ada kesungguhan untuk membongkarkan dan menghapuskan aktiviti keganasan di negara ini

berdoa agar semua umat Kristian dan pemimpin Gereja berani meluahkan segala bentuk penindasan bagi Agama Kristian yang seperti dinyatakan dalam Perlembagaan Persekutuan

Minggu 3 Bulan Mei: Perundangan Negara

Suka-sukaMu Tuhan

Sungguhlah hidupku t'lah di tebus
Oleh kuasa darah yang kudus
Sekarang hidupku bukan milikku lagi

Apapun yang Tuhan mau lakukan
Apapun yang Tuhan mau inginkan
Asalkan Tuhanku senang
semua kurelakan
NamaNya di Mulyakan

Suka-sukaMu Tuhan)
Suka-sukaMu Tuhan)2x
Suka-sukaMu Tuhan)
Suka-sukaMu Tuhan)

Doakan Hakim:

Hakim takut akan Allah dan mengakui bahawa mereka bertanggungjawab kepada-Nya untuk setiap keputusan dan tindakan. Hakim akan menjaga dan melindungi kebebasan hak asasi dan hak-hak rakyat yang diperuntukkan oleh Perlembagaan. Hakim akan bebas untuk membuat keputusan yang bebas dan tidak berat sebelah, tanpa rasa takut atau pilih kasih, dan tanpa mengambil kira sama ada keputusan yang dibuat popular atau tidak.

Bahawa hakim akan mementingkan kejujuran dan integriti, dan orang-orang yang dipilih untuk Pejabat Kehakiman adalah individu yang berintegriti dan berkeupayaan. Mereka tidak akan takut untuk mengubah keputusan yang paling tidak popular mengikut undang-undang, bukti dan kata hati. Hakim memutuskan kes-kes tertentu akan dapat menjalankan tanggungjawab profesional mereka tanpa dipengaruhi oleh Eksekutif atau mana-mana pihak berkuasa yang tidak sewajarnya. Hakim akan mempertahankan hak-hak rakyat negara ini

dan berkebebasan mengamalkan kepercayaan agama masing-masing sebagaimana yang diperuntukkan oleh Perlembagaan.

Tugas-tugas Hakim

Hakim akan melaksanakan penghakiman mereka selaras dengan undang-undang dan keterangan yang dikemukakan di hadapan mereka, bebas daripada pengaruh politik atau pengaruh luar. Hakim akan berhikmah dan mereka tidak akan menjadi berat sebelah, tetapi berani apabila membuat pertimbangan, memastikan bahawa undang-undang dan keadilan akan ditegakkan.

Bahawa hakim akan setia melaksanakan tugas kehakiman mereka dengan cara yang terbaik dengan kemampuan mereka dan akan memelihara, melindungi dan mempertahankan Perlembagaan. Hakim, untuk apa-apa alasan, tidak akan menyeleweng dari undang-undang dan tidak menyalahkan orang yang tidak bersalah dan menyebelahi orang yang bersalah.

Judisiari

3. Sistem pelantikan hakim-hakim akan ditambahbaik untuk memastikan sikap berkecuali badan kehakiman. Badan kehakiman akan terdiri daripada hakim-hakim yang berani dan penuh integriti.

6. Hakim akan mempunyai hikmat, pengetahuan dan pemahaman. Keadilan, kebenaran dan kesaksamaan akan terserlah dan semua hakim takut akan Allah.

10. Bahawa Badan Kehakiman akan bebas daripada sebarang gangguan atau pengaruh dalam apa jua bentuk dan dari sesiapa dan sistem kehakiman di negara kita akan beroperasi bebas daripada kuasa eksekutif.

Minggu 4 Bulan Mei: Berdoa untuk Negara

1. Negara kita diperintah oleh 3 cabang kerajaan (Perundangan, Kehakiman dan Eksekutif) Semoga Allah membolehkan 3 cabang berfungsi dalam semakan dan imbangan, membendung rasuah dan penyalahgunaan kuasa; mewujudkan masyarakat yang bersih, adil dan demokratik

2. Berdoalah untuk Pemimpin Negara

Pemimpin yang takut akan Allah, memutuskan dasar yang adil dan saksama, menegakkan Perlembagaan Persekutuan dan memastikan kebebasan beragama, tegak dan bersih; Bebas daripada rasuah dan penyelewengan, dapat membendung masalah rasuah, ekonomi dan masyarakat.

3. Kementerian Kewangan,

Kebijaksanaan untuk Kementerian Kewangan dalam penggubalan Bajet Tahunan, pada masa banyak kenaikan harga, supaya dapat merangka dasar-dasar yang berkesan untuk membendung inflasi; di kawasan-kawasan di mana pembangunan adalah terhad, kebijaksanaan mewujudkan lebih banyak peluang pekerjaan dan pelaburan. Pembangunan negara dalam semua aspek, pengagihan kekayaan yang adil, demi menghapuskan perbezaan serantau dari segi kaum, dan agama, supaya semua orang akan mendapat manfaat.

4. Ahli-ahli politik Kristian

Kita memastikan semua ahli politik Kristian supaya mereka dapat mengatasi kehebatan jahat dan godaan. Mereka boleh menjadi garam dan terang dunia, berani bercakap dan mempertahankan kebenaran. Tidak berkompromi dengan pelanggaran hukum Allah, tidak menghina Allah dan tidak menjadi kesaksian yang tidak baik.

5. Menghadapi serangan pengislaman, Gereja-gereja mestilah berusaha untuk memenangi banyak jiwa, terutama penduduk bumiputra dan secara ketara meningkatkan peratusan Kristian.

6. Pastor atau paderi dan pemimpin gereja boleh membezakan apa yang direstui oleh Tuhan kepada Jemaat pada zaman ini, supaya Gereja kita benar-benar menjadi sebuah gereja yang berkenaan bagi Tuhan.

7. Perisytiharan: Tuhan Maha Kuasa, biarlah KerajaanMu datang ke Malaysia dalam bidang politik, ekonomi, masyarakat, agama, kedaulatan undang-undang, pertahanan, pendidikan, media dan kesenian. Semoga Allah menempatkan orang-orang yang takut akan Allah dan benar dalam semua sektor yang sesuai, untuk mencapai

kehendak Tuhan. Oh Tuhan, Kuasa, Kerajaan, dan kemuliaan adalah milikMu selama-lamanya, Amin.

Yesuslah Tuhan

Yesuslah Tuhan

Yang layak ditinggikan

Layak disembah

Atas suku-suku bangsa

Dengan darah Mu

Kau t'lah tebus bangsa ku

Genapi Tuhan firman Mu

A-tas negeri ku

Hati ku rindu

Melihat kemuliaan Mu

Hati ku rindu

Melihat curahan Kuasa Mu

Di tanah tercinta

Negara Malaysia

Ku berdoa Malaysia

Penuh kemuliaan Mu

Malaysia bagi kemuliaan Mu

Ya Allah ku

Nyatakan kemuliaan Mu

Ya Allah ku

Nyatakan curahan kuasa Mu

Di tanah tercinta

Negara Malaysia

Ku berdoa Malaysia

Penuh kemuliaan Mu

Malaysia bagi kemuliaan Mu